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شـــــماره 4221 در راستای تحقق درخواست ها و گلایه های مردمی در طرح شهید اصلانی، پیگیری مصوبه های این طرح انجام شد1شنبه

ح شهید اصلانی پای مطالبات مردمی در طر
تأمین اتوبوس و تجهیزات مورد نیاز ایستگاه، جزو درخواست های مهم شهروندان محلات تپه سلام، مهدی آباد و شهرک قدس است

دم
ـر

مـ
ی 

دا
ملیحه جهانبخشص

ح شهید اصلانی که با مشارکت امور مساجد  طر
و همکاری فرمانداری مشهد در راستای حل 
مشکلات و معضلات محلات برگزار می شود، امسال 
نیز اولین جلسه خود را به بررسی مصوبه هایی 
ح در  اختصاص داد که در مدت  اجرای این طر
سال های 1401 و 1402 از سوی نهادهای مرتبط 
انجام نشده است. در طی این دو سال، 42 جلسه 
ح به تصویب  475 مصوبه در این طر ر و  ا گز بر
رسیده است که اغلب آن ها مرتبط با دستگاه های 
خدمت رسان هستند و به مسئولان مربوط برای 
ا ابلاغ شده اند  یا در مسیر اجرایی شدن  اجر

هستند.
کم و کاستی ها و  رسی  در این جلسه با هدف بر
آسیب های احتمالی که در مسیر اجرا نشدن برخی 
از مصوبه ها وجود داشته است، فرماندار مشهد 
همراه با مدیران شهری و برخی از اعضای شورای 
کاوی مشکلات و مسائل  اجتماعی به گفت وگو و وا
پرداخته اند. پس از قرائت هر مصوبه تحلیل و 

بررسی های لازم در مسیر حل شدن 
مشکل و برطرف شدن معضلی که در 
مصوبه مطرح بود، انجام شد و از سوی 
کید فرماندار  نهادهای مربوط و با تأ
مشهد در مسیر اجرایی شدن قرار 
گرفت. که در ادامه این گزارش به برخی 
گلایه های مردمی در  از مشکلات و 
این مصوبات و پاسخ های ارائه شده 

می پردازیم.

اضافه شدن 3دستگاه اتوبوس به   

تپه سلام

ن  گا و نا به  س  بو تو ا ن  شد فه  ضا ا
اتوبوس رانی در تپه سلام و جیم آباد 
و برطرف شدن مشکل سرمایش و 
گرمایش اتوبوس ها در این محدوده 

ط  خطو ی  صله ها فا سر تنظیم  بر  ت  ر نظا و 
اتوبوس رانی از جمله مشکلات مطرح شده  اهالی 
و مصوبه های این طرح بود. معاون اجرائی سازمان 
اتوبوس رانی مشهد در پاسخ به اجرای این مصوبه 
گفت: بلافاصله پس از دستور فرماندار، سه دستگاه 
اتوبوس از محل سازمانی از حدود 13 فروردین 
1402 در تپه سلام مستقر شده اند.  اتوبوس ها مجهز 
کنش 250  به سیستم گرمایشی و سرمایشی  و با ترا

مسافر در روز در حال فعالیت هستند.

کید کرد: این مصوبه اجرا  علی شهسوار در ادامه تأ
شده و مشکلی در این زمینه وجود ندارد.

تأمین نیمکت در ایستگاه اتوبوس محله قدس  

1070 محله قدس و  تأمین نیمکت در ایستگاه 
تأمین سه دستگاه مینی بوس دودر در این محله 
و همچنین ایجاد سایبان در مکان های بدون 
ح شده  ز دیگر درخواست های مطر معارض ا
بود که در این زمینه نیز معاون اجرائی سازمان 
اتوبوس رانی مشهد بیان کرد: درخواست نیمکت 
در این محدوده 24 ساعت بعد از ابلاغ محقق 
شد. همچنین در زمینه ایجاد سایبان، باید در 
نظر گرفته شود که سایبان ها محدود هستند و هر 
سال حدود 10 درصد به سایبان ها اضافه می شود 
که با بررسی شرایط مکانی و تعداد مسافران هر 

ایستگاه به آن منطقه اختصاص می یابد.
علی شهسوار در ادامه این جلسه در پاسخ به 
ح شده برخی از اعضای شورای  گلایه های مطر
اجتماعی محلات درباره کمبود ناوگان اتوبوس رانی 
و نبود تناسب بین تعداد دستگاه های اتوبوس و 
گفت: سال 1392  ازدحام مسافران 
ه  ستگا 20 د 0 و  ر ا 2هز ین شهر  ر ا د
کنون در سال 1403،  اتوبوس داشتیم، ا

ل  س فعا بو تو ه ا ستگا 4 د 70 ر و  ا هز
داریم که حدود ششصددستگاه کم 

شده است.
شهسوار ادامه داد: تمام تلاش خود را 
کرده ایم که در پایان سال 1402 بتوانیم 
کنیم، اما  10 دستگاه اتوبوس اضافه 
که ما   نکته مهم دیگری وجود دارد 
مشکل راننده پایه یک داریم. کمبود 
سیصد راننده پایه یک درخور تأمل 
است. وگرنه تمامی تلاش اتوبوس رانی 
بر این است که بهترین خدمات رسانی 
را داشته باشد. وی در پاسخ به سؤال 
عی  جتما ی ا ا ر ی شو عضا ز ا ا یکی 
محلات درباره عمر فرسودگی اتوبوس ها بیان کرد: 
عمر فرسودگی ناوگان 8.2 است اما در حال حاضر 
برای ما این عدد  10.7 است. اتوبوس با هجده سال 

عمر نیز در سطح شهر در حال فعالیت است.

درخواست دو در  شدن مینی بوس در مهدی آباد  

اضافــه شــدن سه دســتگاه اتوبــوس بــه نــاوگان 
ی  ز د و بهســا بــا ی  آ مــی مهد حمل         و نقــل عمو
هفده دســتگاه موجــود و دو در  شــدن 10دســتگاه 

ح شــهید  مینی بــوس از دیگــر مصوبه هــای طــر
اصلانــی بــود. معــاون اجرائــی ســازمان اتوبوس رانــی 
مشــهد در پاســخ بــه اجــرای ایــن مصوبــه گفــت: 
پنج دســتگاه مینی بــوس جدیــد مــدل 1400در ایــن 
خط کار می کنند که از شــهریور 1402 فعال شــده اند. 
همچنیــن دو در شــدن دســتگاه های مینی بــوس 

بررســی شــد کــه قابــل اجــرا نیســت.
با توجه به اینکه در دیگر مصوبه این طرح در محله 
ع دودر  قدس، خین عرب و محله نوید، موضو
شدن مینی بوس ها و اختصاص یک در  به بانوان 
ح شده بود، شهسوار در توضیح این مسئله  مطر
بیان کرد: عموما در خطوط اتوبوس رانی مشهد 
خانم ها انتهای اتوبوس و آقایان جلو هستند، 
اما در مینی بوس به دلیل جانمایی صندلی ها 
و تعداد آن ها، در دو نقطه شهر این مسئله به 
صورت بر عکس است. در شهرک امید با توجه به 
ح شد این جابه جایی صورت  درخواستی که مطر
گرفت که خانم ها عقب و آقایان جلو بنشینند. اما 
چون تعداد خانم هایی که از حمل و نقل عمومی 
در این محدوده استفاده می کنند، بیشتر از آقایان 
است و به دلیل گلایه هایی که دریافت کرده ایم  این 

روال را به شیوه گذشته برگرداندیم.

مشکلات روشنایی در برخی معابر مهرآباد  

در ادامه این جلسه مسئله روشنایی معابر مهرآباد 
ح شد. رفع مشکل روشنایی برخی معابر و  مطر
جای گزینی لامپ های ضعیف و سوخته از موارد 
ح شده در این جلسه بود که نماینده شرکت  مطر

ح  توزیع نیروی برق در پاسخ به درخواست مطر
وشنایی معابر  گفت: در مهرآباد 120 متر ر شده 
احداث  و پنج چراغ در معابر کم نور نصب شده 
است. پنجاه مورد تعویض لامپ و سه مورد اصلاح 

پایه فرسوده داشته ایم.
وی ادامه داد: در بولوار کرامت یک طرف روشنایی 
دارد. اولویت ما با معابری است که روشنایی ندارند، 
با شهرداری مرکز یک تفاهم نامه بسته ایم که درباره 
بولوار کرامت، انتهای خلج و چند نقطه دیگر این 
اصلاحات انجام شود. از دیگر مسائل مطرح شده در 
این جلسه گلایه ها و درخواست ها  درباره روشنایی 
معابر بعضی از کوچه ها و محله های خواجه ربیع، 
مشکلات روشنایی در محله مهرآباد، توسعه شبکه، 
تعویض لامپ های سوخته در منطقه خاتم الانبیاء)ص( 
ع(، شکستگی ستون های برق و  ( و امام هادی
بر مرتبط با شاخه زنی  وشنایی معا مشکلات ر
درختان و لامپ سوزی در محله سیدی، ولیعصر، 
ایمان و المهدی بود که مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

کمبود مراکز درمانی و ورزشی در مهرآباد  

در این جلسه همچنین به برخی از مصوبه های 
ح شهید اصلانی در محدوده مهرآباد نظیر  طر
کمبود فضای ورزشی، عقب نشینی خیابان عبادت 
و مشکلات ناشی از آن، گره ترافیکی و عقب نشینی 
کرامت، تجهیز زمین ورزشی فنس کشی  خیابان 
کز بهداشتی و درمانی این  ا کمبود مر شده و 
محدوده پرداخته شد و در مسیر اجرایی شدن 

قرار گرفت.

تقویت روشنایی 
بوستان آبشار در 
دست اقدام است

ز نـــی، یــکــی ا  کـلالــی کـلالــی|| رحــمــا

 شهروندان، درباره روشنایی یکی 
از بوسـتان های شـهر در پیامکـی 
وشـنایی  نوشـت: چراغ هـای ر
بوسـتان آبشـار در دلاوران  20 خـراب و خامـوش 
اسـت. بـا ایـن خاموشـی لامپ هـا، حـس ناامنـی در 
بوستان ها بیشتر می شود. از شهرداری می خواهیم 
کـه بـرای امنیـت بوسـتان بـه رفـع خاموشـی و  نقـص 
لامپ ها اقدام کند. به دنبال پیگیری پیام شهروند، 
معین رضـا فرخنـده، مدیـر روابـط عمومـی معاونـت 

خدمات شـهری و محیط زیسـت شـهرداری مشـهد 
در ایـن بـاره اعـلام کـرد: سیسـتم های روشـنایی و 
نورپـردازی موجـود در سـطح بوسـتان ها و فضـای 
کارشناسـان  کارشناسـان بـرق و  سـبز از سـوی 
شـیفت شـب ادارات فضای سـبز مناطق و نیروهای 
تأسیسـات پیمانـکار بـه صـورت ادواری و طبـق 
برنامـه زمان بنـدی بازدیـد می شـود و نواقصـی کـه 
وجـود دارد )بـا توجـه بـه نـوع نقـص( در حداقـل زمـان 
ممکن برطرف می شود. مورد مذکور نیز به همکاران 
منطقـه اطلاع رسـانی شـد و در حـال پیگیـری اسـت.

روبه رو

 در این دو سال، 
42 جلسه برگزار و 

475 مصوبه در این 
طرح به تصویب 
رسیده است که 

اغلب آن ها مرتبط 
با دستگاه های 

خدمت رسان هستند 
و به مسئولان 

مربوط برای اجرا 
ابلاغ شده اند  یا در 
مسیر اجرایی شدن 

هستند

 باتوجه به ازدحــام جمعیت، مسافران اتوبوس خط28.1   
درخواست افزایش ناوگان دارند. )درخواست بررسی(          

آسفالت مسیر دوچرخه در محله رضاشهر، بزرگراه شهید   
کلانتری )مسیر تردد ویژه دوچرخه سواران( موج دار و در 
قسمت هایی تخریب شده است. )درخواست رسیدگی 

و مرمت(

ــان جـــواهـــر محله    ــت ــوس ــان، داخــــل ب ــ ــودک ــ زمــیــن بــــازی ک
ــدارد.  ــ ــاب نـ ــ ــرازان45 ت ــ ــ ــراف ــ ــ چــهــارچــشــمــه، خـــیـــابـــان س

)درخواست رسیدگی(

در محله مهرگان، نبش آسمان15 باتوجه به تــردد افراد   
ــا، درخـــواســـت نصب  ــودروهــ ــاد خــ ــ ــت زی ــرع پـــیـــاده و س

سرعت کاه داریم. )درخواست بررسی(

پل عابرپیاده در محله هدایت، خیام شمالی61 آسانسور   
ــدارد. بـــرای رفـــاه حــال شــهــرونــدان در پــل عابرپیاده  ــ ن

آسانسور نصب شود. )درخواست بررسی و اقدام(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

شهرداری�
718…0937- در کوه پارک یک لاین �

را برای دوچرخه اختصاص داده اند 
ــالا که  کــه بـــدون اســتــفــاده اســـت. ح
بدون استفاده است چرا شهرداری 
میله های این لاین را جمع نمی کند؟

� 16 012…0937- انــتــهــای بهمن
زمین وسیعی وجود دارد که خشک و 
بایر به حال خود رها شده است. این 
درحالی است که در این محدوده به 
هیچ عنوان فضای سبزی نیست. 
یــم  مــا حاشیه نشین ها نیز دل دار
 کـــه بــچــه هــایــمــان بـــه جــــای آنــکــه
ک بـــــازی، داخــــل فــضــای سبز  ــا خــ

بتوانند تفریح و بازی کنند.
822…0915- آقــای شهردار، روی �

سطح خیابان نمایشگاه 15 )بولوار 
جنب پارک چهل بازه ( به طول حدود 
200 متر گویا با هدف کاستن سرعت 
خودروها سنگ فرش کرده اند و در 
این باره نیز از سنگ کوبیک تراورتن 
استفاده شده اســت . شما در معابر 
کدام شهر چه در ایران و چه در خارج 

از کشور چنین موردی را دیده اید؟
گر در کوه پارک شهربازی � شهروند- ا

ــا جــمــعــه بــازار را به  درســــت کــنــنــد ی
کوه پارک بیاورند استقبال از کوه پارک 

زیاد می شود.
  اتوبوس رانی�
782…0935- مــســیــر خـــط 83 �

ــه سمت  ــن ب ــ ــدان راه آهـ ــی و84 از م
ترمینال را ون گــذاشــتــه انــد. بــا این 
حــال تــعــداد ون هــا خیلی کــم است 
و دیــربــه دیــر بــه ایستگاه می رسند. 
گــاهــی بیست دقیقه تــا نیم ساعت 
طول می کشد که ون ها به ایستگاه 
برسند. ایــن وضعیت هنگام صبح 
ــد ســرکــار  ــ کـــه کـــارمـــنـــدان قــصــد دارنـ
بروند بدتر اســت. وقتی ایــن ون ها 
به ایستگاه می رسند آن قــدر شلوغ 
است که نمی توانیم سوار شویم. لطفا 
به این خط رسیدگی شود. حداقل 
تعداد ون ها را  بیشتر کنید که این قدر 

مردم در عذاب نباشند .
موسویان- مسیر مهرآباد را با این �

همه جمعیت ون گذاشته اند. یک 
روز سری بزنید تا ببینید مردم با چه 
سختی ســوار ایــن ون هــا می شوند. 
آن قدر شلوغ است که بیشتر خانم ها 
ــرای این  در عـــذاب هستند. چــرا بـ
مسیر شلوغ اتوبوس نمی گذارند تا 
مــردم با خیال راحــت ســوار شوند و 

این قدر سختی نکشند؟ 
ــای � 141…0915- وضــعــیــت ون  هـ

خــط 58 مهرآباد و ایستادن بانوان 
کنار مــردان  در یک فضای کوچک 
بسیار ناراحت کننده اســت. داخل 
ون هــا بــه شــدت شلوغ اســت. لطفا 

پیگیری کنید.
آب وفاضلاب�
450…0905- چند روزی است که �

آب در مــحــدود قــاســم آبــاد کم فشار 
شــــده اســــت. وقــتــی هـــم کـــه وصــل 
می شود آب کــدر اســت و ساعت ها 
زمان می برد تا به حالت اول برگردد. 
چرا شرایط آب به این صورت شده 

است؟
بیمه�
اوسو- مــدیــرعــامــل محترم بیمه �

ــوی، شــرکــت  ــ ــان رض ــ ــراس ــ ــرکـــزی خ مـ
بیمه دانا واحد خسارت مالی برای 
تصادف ها و پرداخت خسارت، به 
بــیــمــه گــذاران خــود می گوید 45 روز 
دیگر مراجعه کنید. سؤال اینجاست 
چرا نمایندگی های شرکت بیمه روز 
کــه خــســارت  اول اعـــلام نمی کنند 
مالی را 45 روز بعد پرداخت می کنند . 

متولی نظارت کیست؟
ترافیک�
نوروزی-ریاست محترم سازمان �

ترافیک، ما همچنان منتظر اصلاح 
ورودی مــیــثــاق 5 هــســتــیــم. تقاضا 
کنان  داریم گوشه چشمی نیز به سا
ایـــن مــحــلــه داشــتــه بــاشــیــد تــا ایــن 

معضل برطرف شود.
متفرقه�
ر � ســـتـــو ا د 0- چــــــر 937…7 18

نمی دهند در آرامستان خواجه ربیع 
که وسط شهر قرارگرفته است دیگر 

دفنی انجام نشود؟

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه
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سبزشدن ستون برق وسط معبر
روابط عمومی  شرکت برق: با توجه به مشکلات شهروندان برای تردد، جابه جایی ستون برق به زودی انجام می شود

 شهرکی| شهرکی| »خــدا نکند گذرتان به 

خیابان فداییان اسلام 8 بیفتد. پیگیری
ــام  ــه ن ــه بـ ــذر فـــرعـــی آن کـ ــ در گ
ــــدیــــن 7 اســــــت بــــا صــحــنــه  ــی ســ
عجیب و غریبی روبــه رو می شوید.« 
این درددل یک شهروند است. او ماجرا را به صدای 
ح می دهد: یک سال است که  مردم این طور شر
ســاخــتــمــان هــای ایـــن مـــحـــدوده، عقب نشینی 
کــرده انــد. ایــن عقب نشینی  فایده های بی شمار 
داشته، اما یک اتفاق بد را هم رقم زده است و آن 
ستون برقی است که بر ســرراه مــردم قــرار گرفته و 

مزاحمت جدی ایجاد کرده است.
این فعال فرهنگی محله در ادامه از مخاطرات این 
کن این  گر سا معضل در این محدوده می گوید: ا
محله و دور و اطراف نباشید و در این باره بخواهید با 

خودرو تردد کنید به طور حتم با این ستون سیمانی 
کنان  برق تصادف می کنید. گرچه وسایل نقلیه سا
محله هم از شر این آسیب در امان نمانده و حسابی 

خسارت دیده اند. با شهرداری و شرکت برق مشهد 
تماس گرفتیم، انگار صدای ما را نمی شنوند. حتما 
باید اتفاق ناخوشایندی رخ دهد تا به فکر بیفتند.

علیرضا کاشی، مدیر روابط عمومی  شرکت توزیع 
نیروی برق مشهد را در جریان جزئیات  خواسته این 
شهروند منطقه 7 قرار می دهیم. کاشی می گوید: 
ملک جابه جا شده است و باید مالک به شرکت برق 
مراجعه کند و درخواست جابه جایی ستون برق را 
بدهد. مدیر روابط عمومی  شرکت توزیع نیروی برق 
کید بر اینکه هیچ گونه درخواستی با این  مشهد با تأ
مضمون و در این محدوده در سامانه ما ثبت نشده 
و به دست ما نرسیده است، بیان می کند: با توجه به 
اینکه مانعی برای تردد شهروندان است در دستور 
کار برای جابه جایی قرار گرفته است و به زودی این 

کار انجام می شود.
کــاشــی بــه شــهــرونــدان توصیه مــی کــنــد: چنانچه 
روشنایی معابرشان دچــار نقص یا مشکل شد با 

شماره 121 تماس بگیرند.

 چگونـه می توانـم الگـوی مصـرف متعـارف را رعایـت کنم؟
در صـورت داشـتن کنتـور هوشـمند می تـوان مصـرف بـرق خـود را در 
دوره های کوتاه مدت مدیریت کرد . همچنین امکان خوداظهاری 
گـر مشـترکان  کنتـور نیـز در ایـن بـاره وجـود دارد. در غیراین صـورت ا
بیـش از الگـو مصـرف کننـد می تواننـد بـا بررسـی یـک دوره کوتـاه 
کارکـرد کنتـور خـود، مصـرف تجهیـزات برقـی را ممیـزی کننـد. عـلاوه 
گـر بـه صـورت صحیـح از تجهیزاتـی  بـر آن در ماه هـای غیرگـرم سـال ا
وشـنایی اسـتفاده شـود، الگـو رعایـت  ماننـد یخچـال، فریـزر و ر
خواهد شـد. در ماه های گرم سـال نیز مصرف کولرگازی در مناطق 

غیـر گـرم سـبب افزایـش مصـرف و تخطـی از الگـو می شـود.

انتخاب پله مصرف چیسـت و چگونه انجام می شـود؟
پلـه مصـرف، بـرآورد میـزان مصـرف یک مـاه اسـت. تمـام مشـترکان 
می تواننـد پلـه مصـرف خـود را از طریـق نرم  افـزار »بـرق مـن« تعییـن 
کننـد. در برنامـه کاربـردی »بـرق مـن«، بـر اسـاس داده مصـرف قبـل، 
پلـه مصـرف مناسـب را پیشـنهاد می کنـد. در صورتـی کـه مشـترک، 
پله مصرفی برای خود انتخاب کند که کمتر از مصرف ماه های قبل 
باشـد و در ایـن راسـتا نیـز بـه آن پایبنـد باشـد، 5% تخفیـف دریافـت 

خواهـد کرد.

 پرسش وپاسخ پرسش وپاسخ
 شرکت برق شرکت برق

نگاه روز

قبلحینبعد

شهروندی در تماس با مرکز 137 شهرداری مشهد اعلام کرد که معبر پیاده  رو در محله کشاورز، بولوار حر 13 نبش موسوی نژاد 2 نشست کرده 
است. در ادامه این شهروند خواستار بررسی و پیگیری مشکل شد. پس از ثبت درخواست، موضوع به امور راهبری ارجاع داده شد و پس 

از بررسی، در دستور کار قرار گرفت، در ادامه بازسازی محور انجام شد.


